
Irománysz :rr, ~I A g 2- Á

Érkezett 2018 JAN 0 B .

írásbeli választ iaéávlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltán
emberi erőforrások miniszteréhe z

„Mi lesz a sorsa a Tolna Megyei Balassa János Kórház ortopédia osztályának? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Fogadóórámon azt az információt hozták a tudomásomra, miszerint várhatóan a Tolna Megyei Balass a
János Kórház ortopédia osztályát össze fogják vonni egy másik osztállyal .

Ezzel összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem a Miniszter Úrhoz :

• Valóban be fog-e következni az összevonás ?
• Ha igen, akkor mikor és melyik osztállyal lesz összevonva az ortopédia ?
+ A jelenleg az érintett osztályokon dolgozó munkaerő t ez mennyiben érinti? Lesz-e elbocsátás ,

átszervezés?
• Az esetleges összevonásról szóló döntést milyen szakmai érvek mentén hozták meg ?
• Az Ön véleménye szerint a jelenleg is lassan kezelhetetlenül hosszú várólistákat nem fogja e z

az intézkedés még inkább megnyújtani ?

Budapest, 2018 . január 8 .
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